

ENGLISH

African Teams' Tours – 4th Quarter 2021

With the support of the Grand Slam Development Fund « GSDF » and in conjunction with the ITF the CAT will organise Tours for African Teams during the 4th Quarter of the year 2021 as detailed below:

	Team & Ages' Groups	# players + coaches	Period, Venue & Tournaments	Date of players' selection	Criteria of Selection	Main Pre-Tour action Points	Date
1	* 17&U Team (players born in 2004 & 2005)	4B+4G +2C	8 – 30 Oct. in Cape Town – South Africa: 3 days Training Camp + Gr.3, Gr.2 & Gr.A Tournaments	1 st Sept. 2021	The best ranked players at the ITF Junior ranking of 30 th August 2021	Invitation's letters to be sent to the national Federation of the selected + alternate players	31 August
						Deadline for players to accept invitation	6 September
						Letter of appointments to be sent to coaches including coach declaration template and guidelines for working with children	6 September
						Flights and accommodation to be booked	8 September
3	16&U Team (players born in 2005 & 2006) – Girls 2006 & after Boys: 2005 & after	4B+4G +2C	22 Oct. to 14 Nov. in Kenya: 3 days Training Camp + three ITF Junior Tournaments of Gr.4	15 th Sept. 2021	The best ranked players at the ITF Junior ranking of 13 th September 2021	Invitation's letters to be sent to the national Federation of the selected + alternate players	15 September
						Deadline for players to accept invitation	21 September
						Letter of appointments to be sent to coaches including coach declaration template and guidelines for working with children	20 September
						Flights and accommodation to be booked	21 September
3	International 14&U Team in Florida	1B+1G	26 Nov. to 19 Dec. in Florida – USA Eddie Herr & Orange Bowl	4 th Oct. 2021	The best boy & girl at the 14&U African ranking of 4 th October 2021 including the players single's results registered during the AJTC.	Invitation's letters to be sent to the national Federation of the selected + alternate players	6 October
						Deadline for players to accept invitation	12 October
						Letter of appointments to be sent to coaches including coach declaration template and guidelines for working with children	12 October
						Flights and accommodation to be booked	15 October
4	17&Over Team (players born between 2004 & 1998)	4M+4W + 2 C	3 – 26 Dec. 2021 in Tunisia: 3 days Training Camp + 3 Men's Futures & 3 Women' Pro. Circuit in Monastir - Tunisia	25 th Oct. 2021	The ATP & WTA rankings of 25 th October 2021 for the promising players born between 2004 & 1998. The ITF Junior Ranking is also considered for those born in 2004 & 2005.	Invitation's letters to be sent to the national Federation of the selected + alternate players	26 October
						Deadline for players to accept invitation	1 November
						Letter of appointments to be sent to coaches including coach declaration template and guidelines for working with children	1 November
						Flights and accommodation to be booked	8 November

* The selection of the Team of 17&U to participate at the South African Tour from 8 – 30 October 2021 has been done. It will be composed as follow:

Boys: Devin Badenhorst (RSA); Youssef Labbene (TUN) ; Hady El Kordy (EGY) ; Connor Henry van Schalkwyk (NAM) – Alternates : Hamza el Amine (MAR) & Anro Nel (RSA)

Girls: Aya El Aouni (MAR); Angella Okutoyi (KEN) ; Feryel Ben Hassen (TUN); Jermine Sherif (EGY) – Alternates: Gabriella Broadfoot (RSA) & Leigh van Zyl (RSA)

Coaches: Ms. Jeanna Schmidt (RSA) & Mr Mohamed Ramadan Wafa (EGY)

FRANCAIS

Tournées des équipes Africaines – 4^e Trimestre 2021

Avec le support du Grand Slam Development Fund « GSDF », et en collaboration avec l'ITF, la CAT organisera des Tournées pour les différentes équipes Africaines durant le 4^e Trimestre de l'année 2021 détaillées comme suit :

	Équipes & Catégorie d'âge	# joueurs + Entraîneurs	Période, lieu & Tournois	Date de la sélection des joueurs	Critères de Sélection	Points d'action majeurs avant la tournée	Date
1	* Équipe 17&U (joueurs (euses) nés (ées) en 2004 & 2005)	4G+4F+2C	8 – 30 Oct. à Cape Town – South Africa; 3 jours Camp d'entraînement + Tournois de Gr.3, Gr.2 & Gr.A	1 ^{er} Sept. 2021	Les joueurs (euses) les mieux classé(e)s au classement ITF Junior du 30 Août 2021	Lettres d'invitation à envoyer aux Fédérations nationales des joueurs sélectionnés + remplaçants	31 Août
						Dernier délai pour les joueurs pour accepter l'invitation	6 Septembre
						Lettres de nominations à envoyer aux entraîneurs, y compris le modèle de déclaration de l'entraîneur et les directives pour travailler avec les enfants	6 Septembre
						Réservations pour les voyages	8 Septembre
2	Équipe 16&U (joueurs (euses) nés (ées) en 2005 & 2006) Filles 2006 & après Garçons: 2005 & après	4G+4F+2C	22 Oct. à 14 Nov. in Kenya; 3 jours Camp d'entraînement + trois Tournois de Gr.4	15 Sept. 2021	Les joueurs (euses) les mieux classé(e)s au classement ITF Junior du 13 Septembre 2021	Lettres d'invitation à envoyer aux Fédérations nationales des joueurs sélectionnés + remplaçants	15 Septembre
						Dernier délai pour les joueurs pour accepter l'invitation	21 Septembre
						Lettres de nominations à envoyer aux entraîneurs, y compris le modèle de déclaration de l'entraîneur et les directives pour travailler avec les enfants	20 Septembre
						Réservations pour les voyages	21 Septembre
3	Équipe Internationale 14&U en Floride	1G+1F	26 Nov. à 19 Dec. en Floride – USA Eddie Herr & Orange Bowl	4 Oct. 2021	Le meilleur garçon et la meilleure fille au classement Africain des 14&U du 4 octobre 2021 incluant les résultats des joueurs (euses) en simple enregistrés lors de l'AJTC.	Lettres d'invitation à envoyer aux Fédérations nationales des joueurs sélectionnés + remplaçants	6 Octobre
						Dernier délai pour les joueurs pour accepter l'invitation	12 Octobre
						Lettres de nominations à envoyer aux entraîneurs, y compris le modèle de déclaration de l'entraîneur et les directives pour travailler avec les enfants	12 Octobre
						Réservations pour les voyages	15 Octobre
4	Équipe 17&plus (joueurs (euses) nés (ées) entre 2004 & 1998)	4M+4D + 2 C	3 – 26 Déc. 2021 en Tunisie; 3 jours Camp d'entraînement + 3 Men's Futures & 3 Women' Pro. Circuit à Monastir - Tunisie	25 Oct. 2021	Les classements ATP et WTA du 30 août 2021 pour les joueurs prometteurs né(e)s entre 2004 et 1998. Le classement ITF Junior est également pris en compte pour ceux né(e)s en 2004 et 2005.	Lettres d'invitation à envoyer aux Fédérations nationales des joueurs sélectionnés + remplaçants	26 Octobre
						Dernier délai pour les joueurs pour accepter l'invitation	1 ^{er} Novembre
						Lettres de nominations à envoyer aux entraîneurs, y compris le modèle de déclaration de l'entraîneur et les directives pour travailler avec les enfants	1 ^{er} Novembre
						Réservations pour les voyages	8 Novembre

* La Sélection des joueurs de l'équipe des 17&U qui participe à la Tournée en Afrique du Sud a été effectuée. Elle sera composée comme suit :

Garçons: Devin Badenhorst (RSA); Youssef Labbene (TUN) ; Hady El Kordy (EGY) ; Connor Henry van Schalkwyk (NAM) – Aternates : Hamza el Amine (MAR) & Anro Nel (RSA)

Filles: Aya El Aouni (MAR); Angella Okutoyi (KEN) ; Feryel Ben Hassen (TUN); Jermine Sherif (EGY) – Alternates: Gabriella Broadfoot (RSA) & Leigh van Zyl (RSA)

Entraîneurs: Melle Jeanna Schmidt (RSA) & Mr Mohamed Ramadan Wafa (EGY)